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14. ANSÖKAN OM BIDRAG TILL FORTSATT 
VERKSAMHET MED TRYGGHETSRINGNINGEN 
 
Ärendets beredning 
Ärendet är berett inom avdelningen för Äldre&Funktionshindrade. 
Tjänsteutlåtandet översänt till Lokala Pensionärsrådet 050119. 
 
Förslag till beslut 
1. Stadsdelsnämnden beviljar trettiotusen kronor (30.000) till 

trygghetsringningens verksamhet år 2005. 
 
 
 
 
 
 
 
Jack Kindberg  Gunnel Dahlin 
Stadsdelsdirektör  avdelningschef 
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Bakgrund 
Föreningen Spånga Trygghetsringning bedriver sedan drygt fem år 
verksamhet i vår stadsdel. Förvaltningen tillhandahåller lokal centralt i 
Spånga. Varje dag året runt fungerar verksamheten, vardag som helgdag. 
De som anslutit sig, vilket är kostnadsfritt, tar kontakt med verksamheten 
varje dag. Den som inte avhörts kontaktas samma dag. Detta innebär en 
stor trygghet för såväl den äldre som dennes anhöriga. När kontakt inte fås 
per telefon ser man till att på något annat sätt förvissa sig om att det inte 
hänt något allvarligt. Detta kan ske genom kontakt med anhöriga, grannar, 
förvaltningen och i extrema fall med hyresvärden. 
 
Förvaltningens förslag 
 
Föreningen Spånga Trygghetsringning fyller en mycket viktig funktion för 
de äldres trygghet. Verksamheten är även viktig för dem som ”arbetar” i 
den på så sätt att det är en meningsfull uppgift man utför och den ger 
möjlighet till kontakt med andra människor. Verksamheten har nu fungerat 
i över fem år varenda dag i alla år till en för förvaltningen ringa kostnad. 
Det är därför oerhört angeläget att verksamheten får fortsätta varför 
förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden skall bevilja det sökta 
bidraget. 
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